
DAJTE 
SI NA 

ŇU 
POZOR!

Prečo si si zvolila 
práve tento druh 
športu?
Veronika: Od ma-
lička som patrila 
medzi deti, ktoré boli 
plné energie. Chodila 
som von len s chalan-
mi, hrávala s nimi fut-
bal, naháňačky, aj som 
sa s nimi bila. Vyskúšala 
som veľa športov, všetky 
z nich sa mi páčia aj ma 
bavia, no karate ma z nich 
zaujalo najviac,  a tak som 
sa rozhodla venovať sa 
mu profesionálne. Karate 
je elegantný, no zároveň 
drsný šport. Profesio-
nálne sa mu venujem 2 
roky. Vždy ma fascinovali 
bojové filmy, napr. s B. 
Leem, Jackie Chanom, 
ako dokonale ovládajú 
svoju myseľ a telo, ale pri-
hlásila som sa na karate 
aj kvôli dnešnej dobe. V 
správach vídam každý 
deň, že niekoho napadli, 

okradli, zavraždili. Chcem 
sa vedieť proti takýmto 
„udalostiam“ obrániť.

Aké sú tvoje najväčšie 
úspechy ? 
Veronika: Moje najväčšie 
úspechy sú zatiaľ 3.miesto 
na memoriáli  Micha-
la Bozogáňa, 4. miesto 
na majstrovstvách sveta 
juniorov a 5. miesto na 
world cup.

Veronika, si skvelá a sme 
radi, že si našou spolu-
žiačkou. Želáme Ti veľa 
víťazstiev a úspešných 
„hmatov“ v tomto zaují-
mavom športe.

ADRIANA

PREDSTAVUJEME

Veronika Gildeinová, žiačka 
1.ZA B sa profesionálne 
už niekoľko rokov venuje 
zaujímavému  športu. Ka-
rate je bojové umenie po-
chádzajúce z japonského 
ostrova Okinawa. Toto 
dievča, naša spolužiačka,  
je zaujímavé hneď na prvý 
pohľad. Upúta vás úprim-
ným a milým vzhľadom, 
útlučkou postavičkou, je 
veľmi priateľská a aj toto bol 
dôvod, vďaka ktorému som 
sa rozhodla s ňou spraviť 
toto interview. Veronika má 
16 rokov, narodila sa a žije 
v Poprade a navštevuje  
Strednú zdravotnícku školu 
v Poprade.
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V HLAVNEH ÚLOHE JEDEN Z NÁS 


